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Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 

Partij voor de 
Dieren 

1 Welke “andere aandachtspunten” ingebracht 
bij de consultatie op RGW op 21 zullen er 
worden meegenomen in voorbereiding 
beleidskader voor de depositiebank? 
(onderaan pagina 1) 
  

Het beleidskader gaat hoofdzakelijk over de 
vragenstukken: 
- Hoe om te gaan met prioritering van 
toedeling van depositieruimte uit de bank 
aan de verschillende maatschappelijke 
opgaven? 
- Uitwerking van motie 54a over Pas-
melders en natuur. 
- Stappenplan hoe we ten aanzien van de 
herverdeling van vrijkomende 
depositieruimte tot een gebiedsgerichte 
afweging komen, de wijze waarop het 
gebied daarbij betrokken wordt. 
- Hoe om te gaan met staatsteunaspecten 
en met het additionaliteitsbeginsel. 

BBB 2 In bijlage 1 van de dit onderwerp 

wordt bij artikel 5 gesproken over een 

termijn van 5 jaar waarna de 

vergunning weer opnieuw verstrekt 

moet worden. Is de gedeputeerde het 

eens met feit dat wanneer de PAS-

melders in eerste instantie direct een 

fatsoenlijke vergunning hadden 

gekregen ze niet elke 5 jaar tussen 

hoop en vrees hoeven te zweven of ze 

hun bedrijf nog wel door kunnen 

zetten?  
 

De inzet van ons college is depositieruimte 
uit de bank voor de legalisatie van PAS-
melders toe te delen met definitieve 
natuurvergunningen. 
 
In artikel 5 is vastgelegd  dat GS ten minste 
een keer in de vijf jaar bekijken of de 
depositieruimte op de bank nog wel voor de 
maatschappelijke meest urgente doelen 
gereserveerd is.  
 
Deze termijn gaat dus niet over de 
depositieruimte die is toegedeeld aan 
vergunningen maar over gereserveerde 
depositieruimte op de bank die nog niet is 
toegedeeld. Zodra de ruimte op de 
depositiebank wordt benut voor een 
vergunning, verdwijnt deze uit de bank. 

 3 Draait de gedeputeerde ook op de 

financiële onzekerheid die dit beleid 

met zich meebrengt?   
 

Zoals bij het antwoord op vraag 2 
aangegeven gaat het niet over tijdelijke, 
maar definitieve vergunningen. 

 4 Vindt de gedeputeerde ook dat er 

onderscheid gemaakt moet worden 

tussen de verschillende stikstoffen? 

Zodat natuurlijke stikstof niet zomaar 

ingezet kan worden voor de 

bedrijfsstikstof zie ook agenda punt 

13. 

 

Naar aanleiding van een motie van de 
Tweede Kamer onderzoekt de regering of 
en hoe het inwisselen van NH3 (ammoniak) 
voor NOx ('grijze' stikstof) bij extern salderen 
kan worden voorkomen wat in de huidige 
systematiek niet uitgesloten is. Minister Van 
der Wal heeft aangekondigd de tijd te 
nemen om deze motie uit te voeren. Die 
invulling wachten wij af. Momenteel is een 
verplichting om iedere stikstofruimte die 
vrijkomt door bijvoorbeeld een beëindiging 
van bijvoorbeeld een agrarisch bedrijf, de 
depositiebank te vullen niet afdwingbaar. 
Daarnaast mogen wij op grond van een 
uitspraak van de Afdeling Rechtspraak van 
de Raad van State nu een Wnb-vergunning 
niet weigeren, als naar NOx (“grijs”) wordt 
gesaldeerd. Met behulp van onze 
depositiebank kan wel worden gestuurd, 
maar salderen van groen voor grijs kan nu 
juridisch niet worden voorkomen.  

 


